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Protokoll	5-2019	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	9	maj,	kl	19.00	via	telefon	

	
Närvarande:		 Charlotta	Gauffin,	ordförande		
	 Aime	Ambrosen,	vice	ordförande	
	 Fredrik	Nilsson		
	 Helene	Wahlgren	

	Sonja	Hagelberg,	protokollförande	sekreterare		
Freddie	Gudmunds	Dandemar	

	

Anmält	förhinder:	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Anna	Johansson,	suppleant	och	korresponderande	sekreterare	
	 Kamilla	Börjesson,	suppleant	
	
Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	74–92	
	
§	74	Mötets	öppnande	
Ordförande	Charlotta	Gauffin	hälsade	alla	välkomna.	
	
	

§	75	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes	efter	att	Molnet	fått	en	egen	punkt	samt	att	Tävlingssekreterare	och	
Nosework-lista	lagts	under	inkomna	skrivelser.	
	
	
§	76	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Aime	Ambrosen	till	justerare.	
	
	

§	77	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	4-2019	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
	
	

§	78	Ekonomi	
Rapport	från	Marianne	Backman:	
-12.685	kr	på	grund	av	att	aprils	medlemsavgifter	kommer	i	maj	med	anledning	av	att	SKK	nu	sköter	
vår	medlemshantering.	
	
Pudelfullmäktige	är	fakturerat	i	maj,	men	fordran	är	interimsbokad	i	april	för	ett	mer	rättvisande	
resultat.	
	
Charlotta	Gauffin	har	pratat	med	Susanne	Gustafsson	angående	kassörsuppdraget.	Susanne	kan	ta	
bokföringen.	Separat	protokoll	och	möte	krävs	för	att	Susanne	Gustafsson	ska	få	använda	kontona.	
Preliminärt	skifte	efter	den	18	maj.	Ersättningen	är	500	kr	i	timmen	inklusive	moms.	Beslutade	att	
anlita	Susanne	Gustafsson	till	det	priset.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	informera	revisorerna.		
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Beslut	att	beställa	2.500	medlemsblad	i	format	A5-folder	för	3.690	kr.	Uppdrogs	till	Freddie	
Gudmunds	Dandemar	att	beställa.	Foldrarna	ska	levereras	till	Marianne	Backman.	Uppdrogs	även	till	
Freddie	att	mejla	alla	avdelningar	att	foldrarna	finns.		
	
	
§	79	Medlemssiffror	
Helene	Wahlgren:	Totala	antalet	medlemmar	är	3	263,	något	fler	än	förra	månaden,	glädjande	nog.	
	
	

§	80	Information	&	Media		
a)	Hemsidan	
Webbgruppen	är	aktiv	med	uppdatering	på	nuvarande	hemsida.	Det	är	fortfarande	en	del	arbete	
kvar	med	avdelningarnas	hemsidor	för	nya	hemsidan.	
	
b)	Pudelnytt	
Manusstopp	den	15	maj.	Tema	”Presentera	din	kennel”.		Kan	omslagssida	samt	innehållsförteckning	
eller	liknande	presenteras	på	webben	och	Facebook?	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	be	
webbgruppen	kontakta	Mona	Plånborg	Grenholm	om	detta.	
Annika	Gripencreutz	är	tillagd	som	skribent	på	PudelNytts	Facebook-sida.	
	

c)	Facebook		
Inget	nytt	att	rapportera.	
	
d)	Nyhetsbrev		
Anna	Johansson	och	Fredrik	Nilsson	arbetar	på	det	och	brevet	beräknas	vara	klart	under	maj.		
	

§	81	Kommande	evenemang	
a)	Pudelseminariet	2019	
Ansökan	för	bidrag	för	seminariet,	som	hålls	den	9–10	november,	har	skickats	in	till	SKK-AK.	
Uppdrogs	till	Aime	Ambrosen	att	kontrollera	med	Mona	Plånborg	Grenholm	att	hotell	är	spikat.	
Uppdrogs	till	Aime	Ambrosen	att	kontakta	Mona	Plånborg	Grenholm	om	annons	i	PudelNytt.	
Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	att	komma	med	ett	förslag	till	banner	att	använda	i	SPK:s	mejl.		
	
b)	Pudel-SM	2019	
Aime	Ambrosen:	I	dagsläget	är	det	4	st	som	arbetar	med	SMet.	Agility	inte	klar,	men	kommer	troligen	
att	ordna	sig.	Domarfrågan	kan	också	lösas.	När	det	gäller	lydnad	tilldelar	SBK	oss	domare.	
Auktoriserade	funktionärer	saknas.	Av	rallydomarna	har	en	hoppat	av.		
Gålö	bestämt	som	plats,	men	arrangemangen	behöver	arbetas	på.	
Beslutade	att	vänta	med	att	öppna	tävlingen	för	anmälan	till	mötet	den	11	juni,	då	slutligt	beslut	om	
genomförande	ska	tas.	
	
	
§	82	Remiss	Värdegrund	
Svar	från	mellansvenska	avdelningen.	Inget	att	tillägga.	Inga	övriga	synpunkter	från	styrelsen.	
Beslutade	att	vi	tycker	remissen	ser	ok	ut	och	uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	svara.	
	
	
§	83	Avelsfrågor	

• 200-analys	för	storpudel	har	kommit.	Läggs	upp	på	hemsida	och	Facebook.	Kommer	även	att	
finnas	på	SKK:s	hemsida.	Vi	beslutade	att	lägga	ut	sammanställningen	i	sin	helhet,	dvs.	i	
samma	format	som	den	kommer	att	finnas	på	SKK:s	hemsida.	

• Agria	Breed	Profiles	har	kommit.	Beslutade	att	tillsammans	med	avelskommittén	göra	en	
sammanfattning	av	materialet	som	sedan	bör	publiceras	i	PudelNytt,	på	PuSem	och	även	
läggas	upp	på	hemsida	och	Facebook.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	kontakta	Barbro	
Teglöf,	sammankallande	i	avelskommittén.	
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• Prcd-mejl	(skrivelse).	Optigen	är	uppköpt	av	Mars	Petcare.	Charlotta	Gauffin	har	bett	Barbro	
Teglöf	kontakta	Optigen	om	övergångsperioden.	
Information	på	vår	hemsida	avseende	DNA-test	för	prcd-PRA	behöver	uppdateras,	vilket	
redan	påbörjats	av	webbredaktör	Malin	Hult.	

• Förslag	från	medlem	om	brev	till	hundägare	med	hundar	i	avel	där	man	sett	ökad	
sjukdomsfrekvens	för	att	göra	hundägarna	varse	diskuterades.	Föreslogs	en	generell	
informationskampanj	om	att	man	har	ansvar	som	ägare	till	avelsdjur,	hanhund	som	tik.	
Uppdrogs	till	Freddie	Gudmunds	Dandemar	att	skissa	på	information	till	vårt	möte	i	augusti.			

	
	

§	84	Molntjänster	
Västra	vill	ha	tillgång	till	molntjänsten	hos	RushFiles,	där	SPK	lagrar	dokument.	Malin	Hult	anser	att	
det	finns	plats	även	för	avdelningarna.	Beslutade	att	ge	alla	avdelningar	utrymme	på	RushFiles,	med	
egna	mappar.	
	
	

§	85	Rapporter	
Ordförande	Charlotta	Gauffin	

• Skrivelse	om	BPH	inskickad.	
• Ansökan	om	pudelseminariet	inskickad.	
• Svarat	medlem	angående	artikel	i	PudelNytt.	
• Annons	bokad	på	Blocket	med	exponering	under	10	maj–10	augusti.	
• Svarat	Vethem.	
• Svarat	medlem	angående	förtydligande	av	hälsointyg	för	valphänvisning	

	

Övriga	ledamöter	
	

Aime	Ambrosen:		
• HD-utredning	och	slutrapport	framtagen.	Detta	finns	också	på	länk.	Allt	är	standardiserat	

enligt	FCI:s	normer	
	

Fredrik	Nilsson:		
• Möte	med	de	andra	rasklubbarna	för	domarkonferensen.		
• Fransk	bulldogg-klubben	i	Frankrike	har	samma	problem	som	vi	med	medveten	avel	på	färger	

som	inte	är	godkända	enligt	rasstandarden.	Fredrik	följer.		
• Södra	har	bytt	domare	för	mellan	vid	utställningen	i	Hässleholm	den	19	maj	och	har	fått	

väldigt	många	anmälningar.	Dispensansökan	är	inskickad.	
	
	

§	86	Inkomna	skrivelser	
1. 200-analys	storpudel.	Skickat	till	avelskommittén	och	avdelningarna.	
2. Bilder	till	Köpahund.se	–	era	bidrag!	Skickat	till	avdelningarna,	webbredaktören	och	Facebook-

ansvarig.	
3. Icke	hänvisning.	Skickat	till	avdelningarna.	
4. Inbjudan	till	Sveriges	hundungdoms	årsmöte,	21–22	september	2019.	Vi	noterade	

informationen.	
5. Västra	avdelningen	–	ansökan	om	dispens	för	antal	hundar,	Lidköping	12/5.	Noterar	att	det	

behövs	en	påminnelse	om	att	ändringar	rörande	utställningar	ska	gå	via	CS,	Fredrik	Nilsson.		
6. 2019	års	program	i	serien	SKK	Play	för	uppfödare	–	torsdagen	den	19	september	kl.	19.30.	

Skickat	till	avdelningarna,	webbredaktör	och	Facebook.	
7. Information	rörande	dna-test	för	prcd-PRA.	Skickat	till	avdelningarna	och	avelskommittén.	
8. Agrias	BreedProfile	–	pudel.	Skickat	till	avdelningarna	och	avelskommittén.	
9. SKK	CS-protokoll	2	2019.	Skickad	till	avdelningarna.	
10. Nyheter	för	dig	som	arrangerar	eller	arbetar	på	hundutställning.	Skickat	till	avdelningarna.	
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11. Lista	för	nosework.	Mejl	inkommit	med	fråga	att	införa	lista	för	nosework	och	med	förslag	på	
statuter.	Uppdrogs	till	Charlotta	Gauffin	att	ta	reda	på	mer	information	om	nosework	i	
förhållande	till	andra	liknande	tävlingsformer	samt	utbredningen	av	nosework	inom	pudel.	

12. Tävlingssekreterare.	Skickas	till	avdelningarna.	Alla	som	är	auktoriserade	tävlingssekreterare	i	
bruks	eller	rallylydnad	före	2019-05-15	blir	automatiskt	auktoriserade	tävlingssekreterare	i	
lydnad	oavsett	om	man	tjänstgjort	på	lydnadstävling	eller	inte.	Från	och	med	2019-05-15	gäller	
dock	de	vanliga	auktorisationsbestämmelserna	även	för	dessa	tävlingssekreterare	när	det	gäller	
hur	ofta	man	ska	tjänstgöra	på	en	lydnadstävling	för	att	behålla	sin	auktorisation.	
Tävlingssekreterare	i	bruks	eller	rallylydnad	som	auktoriseras	från	och	med	2019-05-15	blir	
enbart	tävlingssekreterare	i	den	gren	man	gått	utbildning	för.	

	
	

§	87	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	Inga	
Västra:	Inga	
Mellan:	Inga	
Södra:		Protokoll	nr	4-2019	
	
	
§	88	Protokoll	från	SKK	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	UtstK	1-2019,	UKK	nr	1	2019,	UK	nr	1-2019,	KHM	nr	1-2019,	
DK	nr	2-2019,	PtK	nr	1/2019,	JhK	nr	1-2019.	
	
	
§	89	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	

§	90	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
	
	

§	91	Nästa	möte	
Telefonmöte	den	11	juni	kl.	19–21.	
	
	
§	92	Avslutning		
Charlotta	Gauffin	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 _____________________________	

Charlotta	Gauffin,	ordförande	 Aime	Ambrosen,	av	mötet	vald	justerare	


